

牛 牛 牛 牛 牛 牛

牛

牛

牛

牛

牛

牛

牛

牛

牛

牛

牛

牛

牛

牛

牛



ox

西北中華文化聯誼會

Northwest Chinese Cultural Association
<http://www.nwchineseculturalassociation.org/>

春節聯歡會

日期：公歷二零零九年，元月二十五號，星期日

時間表：

1. 11:00 A.M.—1:00 P.M.: 茶話會，茶藝，美華中文學校活動。聯誼會提供茶水和果點
2. 1:00 P.M. - 2:00 P.M.: 自助餐
3. 2:00 P.M.—3:30 P.M.: 音樂舞蹈表演

地點：The Majestic, 1027 North Forest, Bellingham

門票：

1. 西北中華文化聯誼會會員只需交今年的會費，無需購買門票。家庭會員會費 \$25, 個人會員費 \$15。
2. 非會員成人 \$15, 學生 \$10. 海外學生，學齡前兒童免費
3. 半場門票 \$5 (2點以後不包括其他活動和自助餐)。

查詢：bellinghamnwcca@gmail.com

自助餐贊助：Panda Palace, J & J Mongolian Grill, Food Garden,
and Hawaii BBQ on Sunset

牛 牛 牛 牛 牛 牛

節目單

11:00 A.M. - 1:00 P.M.:

1. 茶話會：朋友們在一起喝茶聊天
2. 茶藝：主持人崔毅，子寧
3. 美華中文學校活動：孩子家長一起來。我們一塊兒包餃子。快快樂樂過春節。您的孩子需要注册上中文課，我們很高興幫忙。如果您願意捐款，我們有 Silent auction。

1:00 P.M.—2:00 P.M.: 大家一起用餐，高高兴兴過春節。

2:00 P.M.—2:20 P.M.: 開幕詞，祝福，祝賀

1. 吉安娜張，西北華人協會會長年終匯報
2. 梁敬師，北臨海華人教會
3. 尊敬的廖處長東周，臺北經濟文化中心駐西雅圖辦事處。
4. 尊敬的Pete Kremen, the Whatcom 縣長
5. 尊敬的 Bruce Shepherd, 西華大校長

2:30 P.M. - 3:30 P.M.: 音樂舞蹈表演，節目主持人，楊利利，子寧，韓爽，和崔子豪

1. 童聲合唱，美華中文學校學生
2. 舞蹈“春節快樂”，北臨海絲綢之路舞蹈團
3. 女聲獨唱“我愛你中國”，Jenny 章
4. 弦樂合奏，北臨海雲雀弦樂隊，崔毅，黃曉峰等
5. 舞蹈“黃月亮”，美華中文學校學生
6. 鋼琴獨奏，徐智仙，韓爽，趙天遠，譚智龍，
7. 獨舞“春天的燕子”，Kathy Pottratz, WWU Dance Department
8. 古箏獨奏“彝族舞曲”，韓燦
9. 舞蹈“春”，北臨海絲綢之路舞蹈團
10. **3:30 P.M.:** 結尾語，吉安娜張，西北華人協會會長

牛



牛

西北中華文化聯誼會

Northwest Chinese Cultural Association
<http://www.nwchineseculturalassociation.org/>

Chinese New Year Celebration

Date: Sunday January 25, 2009

11:00 A.M. - 1:00 P.M.: Tea and Friendship including workshop "The Art of Tea" and Mei Hua Chinese School's activities. Chinese tea and snacks are provided.

1:00 P.M. - 2:00 P.M.: New Year Brunch (Buffet Style)

2:00 P.M. - 3:30 P.M.: Chinese Music and Dance performance

Place: The Majestic, 1027 North Forest, Bellingham

NWCCA members: free after renewing annual membership or joining (family membership \$25, single membership \$15)

Public: \$15 for adults, \$10 for students, pre-school no charge, and performance ticket \$5 (not including food and other activities)

Contact: bellinghamnwcca@gmail.com

Chinese Food Supplied by: Panda Palace, J & J Mongolian Grill, Food Garden, and Hawaii BBQ on Sunset

Tradition: Our tradition is for our members to bring a favorite dish to share with friends.

Program

11:00 A.M. - 1:00 P.M.:

1. Tea and Friendship : this is the time to see friends who we haven't seen for a year! Chinese tea and snacks are provided.
2. Workshop "The Art of Tea": organized by Cui Yi and Yu Ning
3. Mei Hua Chinese School Activities: children friendly cooking class to show you how to make Chinese dumplings; School information; Silent auction to support Mei Hua Chinese School.

1:00 P.M. - 2:00 P.M.: New Year Brunch (Buffet Style)

2:00 P.M. - 2:30 P.M.: Opening remark, Chinese new year prayer and greetings

1. Jianna Zhang, NWCCA president
2. Timothy Liang, Bellingham Chinese Christian Church
3. The honorable Liao Dongzhou, Director of Taipei Economic and Cultural Office in Seattle
4. The Honorable Pete Kremen, Whatcom County Executive
5. The Honorable Bruce Shepherd, President of WWU.

2:30 P.M. - 3:30 P.M.: Chinese Music and Dance performance hosted by Lily Yang, Ning Yu, Amy Han, and Allen Cui

1. Singing, Mei Hua Chinese School students
2. Dance "Happy Chinese New Year", Bellingham Silk Road Dancers
3. Soprano "I love you China", Jenny Zhang
4. String Quartet, Bellingham Skylark Sting Ensemble, directed by Yi Cui and Austin Huang
5. Dance "The Yellow Moon", Mei Hua Chinese School students
6. Piano Solos: Westy, Amy, Tianyi, Eric
7. Dance Solo "Spring Bird", Kathy Pottratz, WWU Dance Department
8. Guzheng Solo, Henry Han
9. Dance "Chun", Bellingham Silk Road Dancers

3:30 P.M.: Conclusion Remark, Jianna Zhang